
This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and if not installed and used properly, that is, in strict 
accordance with the manufacturer’s instructions, may cause interference to radio communications. It has been tested and found 
to comply with the limits for a class A computing device in accordance with the specifications in Subpart J of part 15 of FCC rules, 
which are designed to provide reasonable protection against such interference when the equipment is operated in a commercial 
environment. Operation of this equipment in a residential area may cause interference, in which case the user at his own expense 
will be required to take whatever measures may be necessary to correct the interference. Changes or modifications not expressly 
approved by the manufacturer could void the user’s authority to operate the equipment.
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安全和法规声明 
 

安全信息和说明

• 仅可在干燥无油的室内环境中使用。

警告：电源适配器包含带压部件。

• 电源适配器内没有用户可自行维修的部件。不要拆开或尝试自行维修模块。

• 将电源适配器插入靠近要供电的模块的接地插座或延长电缆。

• 只能使用制造商批准类型的电源适配器更换有缺陷的电源适配器。请参阅《快速安装指南》和/或产品规格。

• 如果电源适配器盒损坏、裂开或破损，或者如果您怀疑它工作不正常，请不要使用它。

• 不要尝试自行维修装置。

• 不适合在危险或易爆环境中或高度易燃材料附近使用。

• 如果您的装置使用电源延长线，请确保插入延长线的装置的额定电流总值不超过延长线的额定电流值。另外，请确保插入墙

上插座的所有装置的额定电流总值不超过墙上插座的额定电流值。

• 装置和电源适配器在工作时会变热；不要将其置于无任何通风的封闭空间。

• 不要在超过 50°C 的环境温度下操作设备。不要让产品接触表面温度超过 50°C 的设备。

射频能量

必须使用 5 类（或更高）双绞线连接装置，以保持符合射频能量发射规定并确保对电磁干扰的适当高免疫水平。 

FCC 合规声明（美国）



This equipment does not exceed the class A limits for radio noise emissions from digital apparatus set out in the radio 
interference regulations of the Canadian Department of Communications.

Le présent appareil numérique n’émet pas de bruits radioélectriques dépassant les limites applicables aux appareils numériques 
de la classe A prescrites dans le règlement sur le brouillage radioélectriques publié par le ministère des Communications du 
Canada.
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加拿大通信部 RFI 声明

欧盟 EMC 指令 2014/30/EU

WARNING: This equipment is compliant with Class A of EN55032. In a residential environment this equipment may cause radio 
interference.


